ooredoo

upload of the consolidated unaudited financial results for the period ending on June 30, 2024

مسقط، عمان، 23 يوليو 2024: الإفصاح عن :2024 الإفصاح عن :2024 Muscat, Oman, July إعتماد وإدراج البيانات المالية المجمعة غير المدققة Disclosure of the approval and للفترة المالية المنتهية في 30 يونيو 2024

We would like to inform you that the Board of Directors of the Omani **Telecommunications** Qatari SAOG Company approved the unaudited financial results for the period ending 30th June 2024 on 23rd July 2024, and that the financial results have been uploaded to the Muscat Stock Exchange website today, 23rd July 2024.

نود الافادة بأن مجلس إدارة الشركة العمانية القطرية للإتصالات ش.م.ع.ع (أوريدو) أعتمد البيانات المالية المجمعة غير المدققة للفترة المالية المنتهية في 30 يونيو 2024 بتاريخ 23 يوليو 2024 وبأنه قد تم (Ooredoo) تحميل البيانات المالية في موقع بورصة مسقط بتاريخ consolidated اليوم 23 يوليو 2024.

On behalf Omani Qatari Telecommunication Company (Ooredoo)

عن الشركة العمانية القطرية للإتصالات ش.م.ع.ع (أوريدو)

